
 
 
Protokoll NNFK styrelsemöte 2024-03-04 
 
Närvarande: Jone Johnsson, Maria Köhler, Kerstin Frändegård, Viktor Thorn, Lena Larsson, 
Elin Eriksson, Jimmy Börjesson, Richard Brännström 
 
§1.  Mötet öppnas 
Ordförande Jone Johnsson 
 
§2.  Val av sekreterare 
Lena Larsson 
 
§3.  Val av en justerare 
Maria Köhler 
 
§4.  Godkännande av dagordning 
Två punkter läggs till under övrigt 
 
§5.  Föregående protokoll 
2024-10-01 

- Förändringar på hemsidan KVARSTÅR 
- Provet i Gräftåvallen blev inställt pga väderförhållandena 
- Söka aktivitetsbidrag hos Jägareförbundet KVARSTÅR 

Extra styrelsemöte 2024-01-30 
- Förslag till enkät till alla medlemmar via mejl för att undersöka åsikter och önskemål  

Runt klubbens verksamhet. Lämplig tidpunkt borde vara efter vårsäsongens slut. 
KVARSTÅR 

 
§6.  Ekonomi 

- BESLUT att sluta skriva beslutslista då protokollet är det gällande juridiska 
dokumentet. Vi anser att styrelsen har tolkningsföreträde gällande detta. 

- BESLUT att markledare som endast deltar i den rollen på jaktprov sall ersättas på 
samma sätt som skyttar. Naturligtvis ingen ripa. 

- BESLUT att låta klubbens ekonomiska buffert ligga kvar på nuvarande nivå. 
- Vi bör utarbeta tydligare regler för provledningarna när det gäller återbetalning av 

startavgifter för sjuka/skadade/löpande hundar. 
Elin och Lena ser över text ang. detta i lathunden. Någon form av dokument från den 
som äger hunden måste inlämnas för att få ett underlag för återbetalningen. 

- Lokalhyra Dille Gård avklarat. 
- Uppmärksammande av sponsring från Grafiska Huset Lena kollar 

 
§7.  Sponsorgruppen 
Sandra har ordnat med fodersponsor till huvudprovet samt till årets utställningar. 
Dock frågetecken runt utställningen i Bringåsen då det inte bara är NNFKs utställning. Oklart 
om vi klarar sponsorns motprestationskrav där. Kerstin kollar 



Sandra och Stina behöver hjälp i sponsorgruppen av någon som har tid att ta kontakt med 
olika företag på dagtid. Kerstin tar kontakt med Ewa Posner Storm. 
Sponsorgruppen bjuds in till nästa möte. 
 
§8.  Marker 
Marker till vårens prov i Mittådalen klart. 
Jimmy vill att alla i styrelsen tar en titt på föreslagna marker inför hösten så att ansökningarna 
blir rätt från början. 
 
§9.  Verksamhet/planerad verksamhet 

- BESLUT att NNFKs huvudprov 2024 läggs i Edevik i september. 
- Marita Fors tar emot anmälningarna till utställningen i Bringåsen.  
- BESLUT att avgifterna för utställning behålles som de är. 
- Diskussion runt ev grupp som tar hand om det praktiska vid utställningarna.  

BESLUT att upprätta en lathund, liknande den som finns för provverksamheten, för 
utställningar. Kerstin ordnar med detta. 

- Utställningsansvarig för Västgårds saknas. Alla funderar på förslag. Caroline och 
Elin ordnar med montern. 

- Klubbdagen, då medlemmarna önskar ha kvar klubbdagen BESLUT att genomföra 
den även i år. Vi funderar över formerna för den. Utställning är lagd till den 16 juni. 

 
§10. Möte med Jägareförbundet och inbjudan till deras årsmöte 13/4 kl. 11.00 
Lena undersöker om någon medlem kan gå på Jägareförbundets årsmöte. Ett ombud och en 
ersättare ska anmälas till Jägareförbundet före 6 mars. 
 
§11. Övrigt 

- Vårträning. Går inte genomföra denna vår då det är för sent att lägga in i planeringen. 
KVARSTÅR 

- Möte planerat med Länsstyrelsen och Jaktvårdskonsulent från Jägarförbundet inför 
nästa jaktsäsong. Jone tar kontakt med Fredrik Ekedahl angående detta. 

 
§12. Tid för nästa möte  
Måndag 8/4 kl. 19.00 
 
§13. Mötet avslutas 
Ordförande avslutar mötet 
 
 
Digital justering 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jone Johnsson    Maria Köhler 
 
 



 
 
  
 


